
Lähde: https://www.youtube.com/watch?v=-_BzCoIcZBI&t=10s

Sanasi ovat loukkaavia ja jos et poistu haastamme sinut

Hei kaikille,

Me puhumme ja keskustelemme siitä, onko kyltti, jota julistaja kantaa mukanaan. Eikä kysymys ole 
ainoastaan minusta itsestäni vaan muistakin sanan julistajista tuolla ulkona. Joskus heillä on 
mukanaan kylttejä, joihin on kirjoitettu lista synneistä. Ja nyt meillä on käsissämme tämä keskustelu 
siitä, onko itse kyltti, joka aiheuttaa ihmisten käyttäytymisen. Ihmisistä tulee ailahtelevia, koska he 
näkevät kyltin. Vai onko kysymys siitä, mitä hän julistaa. Se on kysymyksemme: onko kyseessä asia, 
mitä hän julistaa, Jumalan sana, joka aiheuttaa ilkeän käyttäytymisen. Se aiheuttaa sen, että ihmiset 
tekevät asioita, joita he eivät tekisi tavallisessa jokapäiväisessä elämässään. Mutta, kun henkilö 
kantaa kylttiä ja julistaa sanaa, nämä ihmiset, nämä sielut alkavat käyttäytymään todella oudosti. 
Tarkoitan, että olemme nähneet hyvin erikoisia asioita. 

Me olemme nähneet, kuinka eräs nainen kiemurteli maassa ja käyttäytyi kuin olisi ollut käärme. Eräs 
toinen mies, jolla oli paholaisen sarvet päässään, hän otti päältään paitansa ja näytti meille jotain, 
jonka hän oli asentanut ruumiiseensa. Me olemme nähneet, kuinka ihmiset ovat alkaneet 
vääntelehtimään ja kiemurtelemaan niin kuin käärmeet. Me olemme nähneet, kuinka ihmiset ovat 
alkaneet nauramaan, naurava henki, he vain nauroivat demonista naurua aivan kuin sirkuspelle. Minä 
muistan, kun aloitin saarnaamaan, että ihmiset kuuntelivat ja sitten oli ihmisiä, jotka muuttuivat niin 
ärsyyntyneeksi. Muistan sen, kun aloitin tätä työtä. Muistaakseni se oli ensimmäinen tai toinen kerta, 
kun olin julistamassa sanaa.

Tarkastellaan ensiksi sitä, kun ensimmäisen kerran olin julistamassa. Ensimmäisellä kerralla, kun 
julistin Jumalan sanaa julkisella paikalla, olin silloin satamassa - vanhassa kotikaupungissani 
Stockton, California. Ja se oli siis meren rannalla. Siellä oli ihmisiä kalastamassa ja menin sinne 
mukanani kännykkä. Mukanani oli pieni kannettava puhelin. Sellaisia puhelimia ei enää tehdä. 
Laitoin sen päälle nauhoittamaan ja aloitin saarnaamisen. Minä siis halusin vain nauhoittaa sen, kun 
olen julistamassa ihmisille - sen kokemuksen. Aloitin vain puhumaan ja kolmessa, neljässä 
minuutissa... Siellä oli siis hiljaista ja he kalastivat siellä, he kääntyivät ja kuuntelivat minua. 
Yhtäkkiä eräs heistä laittoi radion päälle ja musiikin soimaan kovalla äänellä. Se sai minut 
mietteliääksi: pitäisikö minun lopettaa vai jatkanko? No, päätin jatkaa saarnaamista.

Niinpä jatkoin puhumista, minuutin noin suunnilleen, ja toinen henkilö laittoi radion pois päältä. Joku 
toinen tuli ja käänsi radiosta virran pois ja sanoi, että annetaan hänen julistaa. Ja jatkoin puhumista 
muutaman minuutin, käännyin ja poistuin paikalta. Se oli ensimmäinen saarnakeikkani. Sitä ei otettu 
lämmöllä vastaan vaan sitä vastustettiin. Se oli siis aivan alussa ja minulla ei ollut, minulla ei siis 
ollut mukanani kylttiä. Minulla oli mukanani pieni kännykkä. Minulla ei ollut saarnaajan paitaa eikä 
minulla ollut kylttiä. Ei mitään sellaista. Minä vain halusin mennä tuonne ulos ja todistaa 
evankeliumista ja Jeesuksen Kristuksen tuomioista. 

Toisella kerralla olin julistamassa kaupungin keskustan lähettyvillä. Se oli aukea paikka lähellä 
elokuvateatteria ja se oli siis julkinen paikka, jossa saatoin puhua. Ja aloitin saarnaamaan siellä. 
Ihmiset kuuntelivat ja osa ihmisistä alkoi muuttumaan levottomiksi. Muistan, että eräs nainen käveli 
suuntaani - hän tuli suoraan minua kohti. Ja hän katsoo minuun ja hänellä on kädessään nuuskapullo. 
Ja hän nostaa sen ikään kuin heittääkseen sen minua kohti. Ja nainen päästää suustaan tämän huudon 
ja heittää pullon maahan. Aivan siinä samassa paikassa, missä hän käveli. Ja lasinsirpaleet vain 
lentelivät ympäriinsä. Ja sitten hän käveli pois paikalta. Ja noihin aikoihin minä ymmärsin, että 
Jumalan sanan, valon, puhuminen alueilla, missä on pimeyttä. Nämä ihmiset, nämä sielut, he 
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asustavat pimeydessä ja he ovat hyvin tyytyväisiä siellä pimeydessä. Koska synti on piilossa aika 
ajoin ja se halutaan pitää salassa. Koska se pitää pimeydestä ja salamyhkäisestä käyttäytymisestä.

Kun tuot Jumalan valon sinne, Jumalan sanan sinne, silloin näemme kaaoksen. Kysymys ei ole itse 
saarnaajasta. Kysymys on Jumalan sanasta. Miksi sanon tämän? No, meidän on katsottava jaetta tai 
jakeita, jotka täydentävät tai harmonisoivat sen, mitä olen sanomassa. Johanneksen 7:7, tämä on 
sitä, minkä Herra toi eteeni. "The world cannot hate you; but me it hateth, because I testify of it, that 
the works thereof are evil." "Teitä ei maailma voi vihata, mutta minua se vihaa, sillä minä todistan 
siitä, että sen teot ovat pahat." Siinä puhuu Jeesus Kristus. Maailma ei voi vihata teitä, mutta minua 
se vihaa. Miksi maailma vihaa sinua Jeesus? Koska minä todistan siitä, että sen teot ovat pahoja. Te 
näette itse tämän saman asian. Maailma ei voi vihata teitä, mutta minua se vihaa, koska minä todistan 
siitä, että sen teot ovat pahat. Tämä tarkoittaa saarnaajaa ja opettajaa ja jokaista, joka yrittää elää 
suoralla ja kapealla tiellä ja jotka vastustavat kulttuuria, joka on täynnä pahuutta ja jumalatonta 
käyttäytymistä. Siis, koska sinä todistat maailmasta, että sen teot ovat pahat, meillä on käsissämme 
ristiriita, minkä vuoksi he vihaavat sinua.

Onko tuo yllä oleva maailmanlaajuista? Ei välttämättä. On olemassa poikkeuksia. Maailmassa on 
ihmisiä, jotka eivät ole uudestisyntyneitä vaan ovat pakanoita ja jotka kuuntelevat saarnaamistasi. He 
antavat tilaa sinulle ja he tukevat sinua. Syystä tai toisesta, se on tapa, jolla Jumala kylvää siemenen 
tuohon ihmiseen. Ja voi löytyä ihmisiä kristityltä polulta, jotka arvostavat julistustyötä. He eivät 
vihaa sinua vaan ymmärtävät, että se vastustaa heidän elämäntyyliään. Koska he ymmärtävät, että 
elävät tiettyä elämäntyyliä, joka ei ole oikein Jumalan edessä. Ja he havahtuvat totuuteen saarnan 
kautta, Jumalan sanan kautta, jota sinä julistat. He vakuuttuvat asiasta ja se saa heidät 
ryhdistäytymään ja muuttamaan tapojaan. He alkavat vaeltamaan oikealla tiellä. He eivät vihaa sinua. 
Nuo ihmiset.

Mutta yleisellä tasolla Jeesus sanoo, että maailma vihaa teitä. Koska te todistatte maailmasta, että 
heidän tekonsa ovat pahoja. Yleisellä tasolla maailma vihaa teitä. Aamos 5:10: "He vihaavat sitä, 
joka portissa oikeutta puoltaa, ja totuuden puhuja on heille kauhistus." "They hate him that rebuketh 
in the gate, and they abhor him that speaketh uprightly." Jesaja 30:9: "Sillä he ovat niskoitteleva 
kansa, ovat vilpillisiä lapsia, lapsia, jotka eivät tahdo kuulla Herran lakia," "That this is a rebellious 
people, lying children, children that will not hear the law of the Lord:"

Jesaja 30:10: "jotka sanovat näkijöille: "Älkää nähkö", ja ennustajille: "Älkää ennustako meille 
tosia, puhukaa meille mieluisia, ennustakaa silmänlumeita." "Which say to the seers, See not; and to 
the prophets, Prophesy not unto us right things, speak unto us smooth things, prophesy deceits:" 
Tämä on sitä, mitä he haluavat. Jesaja 30:11: "Poiketkaa tieltä, väistykää polulta; viekää pois 
silmistämme Israelin Pyhä." "Get you out of the way, turn aside out of the path, cause the Holy One 
of Israel to cease from before us." 

Jos elät tavallisen ihmisen elämää ilman Jumalan henkeä, ilman Pyhän Hengen voimaa, ilman 
ymmärrystä siitä mitä tällainen kenttätyö saa aikaan, tämä tehtävä saa aikaan. Niin silloin, henkilö 
voi loukkaantua. Nämä tunteet voivat mennä heidän sydämiinsä. Nämä lausunnot voivat mennä 
heidän sydämiin. Ne voivat mennä heidän tunteisiin. Ja siksi Jeesus sanoi, että osa siemenistä putosi 
maaperään, missä aurinko poltti pintaan nousseet oraat. Koska niillä ei ollut juurta. On olemassa 
ihmisiä, jotka palavat Jumalalle aikansa, mutta sitten he kokevat vastoinkäymisiä ja lopulta he 
kääntyvät pois totuuden tieltä. 

Se on eri siemen. Sinulla on oltava sarvikuonon nahka, jos olet tuolla ulkona julistamassa Jumalan 
sanaa kadoksissa olevalle sukupolvelle. Se on jumalaton sukupolvi ja he ovat ihmisiä, jotka 
vastustavat ja jotka vihaavat Jumalan sanaa. Kysymys ei siis ole sinusta yksilönä. Kysymys ei ole 
ihonväristäsi tai mistään sen kaltaisesta. Kysymys on siitä, mitä tulee sinusta ulos ja sanoistasi ja 
voimasta - sanan voimasta. Poistukaa täältä! Poiketkaa polulta. Viekää Israelin Pyhä pois 
silmistämme. Me emme halua kuulla Israelin Pyhästä. Me emme halua kuulla Jumalan laista. Me 
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emme halua kuulla, kuinka meidän täytyy tehdä täyskäännös ja katua ja uudistaa tapamme. 
Pohjimmiltaan me emme halua sinua tänne vaan haluamme jatkaa elämäntyyliämme - 
jumalattomuutta. 

Joskus voimme ottaa jakeen sieltä ja toisen täältä näistä muista Jumalan sanan käännöksistä, mutta 
emme halua tarkastella niitä liian pitkään. Koska ne voivat laimentaa Jumalan sanan potentiaalin. 
Mutta katsotaan nyt NLT:tä (New Living Translation): "Forget all this gloom. Get off your narrow 
path. Stop telling us about your 'Holy One of Israel.'" Siinäpä se sanotaan: get off your narrow path. 
Hyppää pois kapealta polultasi. 

Mitä Jeesus sanoi? Portti on ahdas ja polku kapea. Unohtakaa kaikki tämä synkkyys, me emme halua 
puhua siitä. Te olette nähneet tämän asian itsekin. Kädenlämpöinen tyttö, uskoakseni se oli Santa 
Barbaran yliopisto, jossa olin saarnaamassa. Minulla oli kahdenkeskinen keskustelu hänen kanssaan 
ja hän sanoi, ei, ei, puhu Johanneksen ilmestyksestä. Mene loppuun. Puhu ensimmäisestä 
Mooseksen kirjasta. Mene Genesikseen. Unohda kaikki tämä synkkyys. Me emme halua kuulla 
siitä. Puhu Mooseksen ensimmäisestä kirjasta. Pysy Mooseksen ensimmäisessä kirjassa ja puhu siitä. 
Me emme halua kuulla lopputulosta. Me emme halua kuulla synnillisen elämäntyylimme 
seurauksista. Me emme halua kuulla Jumalan tuomioista. Poistuisitko täältä?! Älä puhu Israelin 
Pyhästä silmiemme edessä. 

Siitä tässä on kysymys. Kysymys ei ole kyltistä. Kysymys ei ole listasta, jossa synnit on lueteltu. 
Niillä on vain pieni rooli. Tässä on todella kysymys siitä, että Jumalan sanaa saarnataan, jotta 
vangitut vapautuisivat. Jotta valo tulee maailmaan ja sokeat alkavat näkemään. Saatana taistelee niin 
voimakkaasti meitä vastaan, koska hän haluaa pitää ihmiset pimeydessä. Synkimmässä pimeydessä 
aivan viimeiseen saakka. Kunnes aikaa ei enää ole. Hänen tavoitteensa on varastaa, tappaa ja tuhota. 
Koruttomasti ja yksinkertaisesti. Mutta Jeesus Kristus tuli, jotta heillä olisi elämä ja jotta tuo elämä 
olisi yltäkylläinen. Ylistäkää Jumalaa.

Seuraavaan kertaan. Pysykää valppaana ja tarkkaavaisina. Ja pysykää kapealla polulla. Jeesuksen 
nimessä.
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